



The International Canadianist

International Council for Canadian Studies

250, City Centre, Suite 303, Ottawa, Ontario, Canada K1R 6K7

Tel.: (613) 789-7834; fax: (613) 789-7830; email: cristina.frias@iccs-ciec.ca <http://www.iccs-ciec.ca>

[FRANÇAIS](#)

THE NEW CHINA AND CANADA'S FOREIGN POLICY

A document from Asia Pacific Foundation of Canada offers interesting new insights on how the flow of people between China and Canada may influence the future of Canada's policy towards China. For more information, [click here](#).

AMERICAN AND CANADIAN POINTS OF VIEW ON THE AMERICAN RECOVERY AND REINVESTMENT ACT (ARRA)

The Canada Institute of the Woodrow Wilson Institute organized an event where Robert Baugh, executive director of the AFL-CIO Industrial Union Council and William Robson, president and CEO of the C.D. Howe Institute in Toronto presented their points of view on the ARRA. For more information, [click here](#).

CANADA AMONG NATIONS, 2009-2010: AS OTHERS SEE US

Canada Among Nations 2009-2010 focuses on how leading foreign and Canadian thinkers and doers assess Canada's prospects in today's world. For the past 25 years, it has brought together leading scholars, practitioners, journalists, and members of the NGO community for an in depth assessment of the country's foreign policy. For more information on this book, [click here](#).

[Comments, click here.](#)

Issue 16, 13-07-10

Le canadieniste international

Conseil international d'études canadiennes

250, City Centre, bureau 303, Ottawa, Canada K1R 6K7

Tél. : (613) 789-7834; téléc. : (613) 789-7830; courriel : cristina.frias@iccs-ciec.ca <http://www.iccs-ciec.ca>

ENGLISH

LA NOUVELLE CHINE ET LA POLITIQUE ÉTRANGÈRE DU CANADA

Un document de la Fondation Asie Pacifique du Canada offre des aperçus intéressants sur la manière dont les flux de personnes entre la Chine et le Canada peuvent influencer la politique future du Canada à l'égard de la Chine. Pour plus d'informations, [cliquez ici](#).

POINTS DE VUE AMÉRICAINS ET CANADIENS À L'ÉGARD DE « L'AMERICAN RECOVERY AND REINVESTMENT ACT » (ARRA)

Le *Canada Institute* du *Woodrow Wilson Institute* a organisé un événement au cours duquel Robert Baugh, directeur général du Conseil du syndicat industriel de l'AFL-CIO et William Robson, président et PDG de l'Institut C.D. Howe de Toronto ont présenté leurs points de vue à l'égard de l'ARRA. Pour plus d'informations, [cliquez ici](#).

CANADA AMONG NATIONS, 2009-2010: AS OTHERS SEE US

Canada Among Nations 2009-2010 présente les perceptions des penseurs et des preneurs de décisions canadiens et étrangers à l'égard des possibilités du Canada dans le monde actuel. Depuis les 25 dernières années, ce volume a rassemblé des universitaires émérites, des praticiens, des journalistes et des membres de la communauté des ONG afin de présenter une évaluation en profondeur de la politique étrangère canadienne. Pour plus d'informations au sujet de ce volume, [cliquez ici](#).

[Commentaires, cliquez ici.](#)

Numéro 16, 13-07-10